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 Vážení spoluobčané, 
  zase máme na dohled závěr roku. Je to čas bilancování a spřádání plánů do budoucna.  S letošním rokem 
skončilo i čtyřleté volební období  zastupitelstva obce. Domnívám se, že to bylo volební období úspěšné. 
Nebudu tady vypočítávat jednotlivé zrealizované akce. O těch jsem se zmiňoval v minulých zpravodajích. Obec 
v tomto období hospodařila neustále s přebytkem. Bylo potřeba nastřádat peníze na rozsáhlou investiční akci, 
kterou bezesporu je výstavba sítí pro 28 nových stavebních parcel.  V závěru letošního roku máme na realizaci 
této stavby našetřeno více  než 7,5 milionů korun. Přesný rozpočet stavby není dosud znám. Konečná cena 
vzejde až z výběrového řízení na dodavatele stavby. Pochopitelně prověříme i dotační možnosti a jejich použití 
při realizaci této akce. Věřím, že v nadcházejícím roce se nám podaří celou akci zrealizovat a úspěšně dokončit. 
 Chtěl bych Vám poděkovat za výsledek letošních komunálních voleb. Svojí účastí a zodpovědným 
rozhodováním jste popřeli veškeré teorie o tom, že volební systém je složitý a že voliči nevědí jak volit. Zvolili 
jste zastupitelstvo se sedmi novými tvářemi, které dávají naději na nové podněty a nápady. Mírná většina (8) 
déle sloužících zastupitelů zaručuje kontinuitu a pokračování rozpracovaných projektů a záměrů. 
 Na závěr těchto řádků bych Vám chtěl popřát spokojené a klidné prožití svátků vánočních a hlavně 
hodně zdraví v novém roce.        Stanislav Houdek 
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OS Tatrmani Vás zve na tradiční 
 

VÁNOČNÍ SVÍCENÍ   
 

24. prosince v 2115 hodin  
(po půlnoční mši svaté) 

budou pro Vás na sudoměřické návsi připraveny 

 rozsvícené svíčky v papírových pouzdrech.  

Přijďte vytvořit vzpomínku, cestu,    

či uskupení s ostatními.  

 Vánoční pořad Bohoslužeb v sudoměřickém kostele 
 

24. 12.   Štědrý den  2030 hodin 
25. 12.   Hod boží vánoční   930 hodin 
26. 12.  svátek Sv. Štěpána   930 hodin 
31. 12.   svátek Sv. Silvestra   930 hodin 
 
1. 1. 2011 Nový rok    930 hodin 
2. 1. 2011 neděle     930 hodin 
6. 1. 2011 svátek Tří králů    930 hodin 
9. 1. 2011 neděle - Křest páně      930 hodin 
 
 Požehnané svátky vánoční a šťastný nový rok 
přejí všem spoluobčanům  
              členové farního společenství.  

  Sbor dobrovolných hasičů Bechyňská Smoleč a Sdružení smolečských žen si dovolují pozvat 
všechny své spoluobčany na tradiční štědrovečerní setkání u kapličky na návsi. Od 2130 hodin začnou 
vyhrávat vánoční koledy a bude se podávat pravý vánoční punč.      Všichni jste srdečně zváni. 
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Následující příspěvky došly  na adresu obce se žádostí o zveřejnění. 
 
 Otevřený dopis. 
 Dovolte mi, abych svým jménem poděkoval všem kandidátům, kteří projevili odvahu a kývli na kandidaturu 
našeho sdružení „Čas na změnu“ v  těchto komunálních volbách. Zároveň děkuji všem voličům, kteří nám dali svůj hlas, 
všem, kteří pochopili, že jsme nepostavili kandidátku proto, abychom obecní rozpočet tunelovali, nebo abychom usilovali o 
zrušení pracovních smluv, zrušení školy a jiné nesmysly. 
 V jiných městech nebo obcích je sestavení více kandidátek zcela normální, u nás v Sudoměřicích je kandidatura za 
jiné, než Standy Houdka sdružení, pobuřující a jak napsala paní Petra Brůčková „..bratření s těmi nejnižšími lidskými 
vlastnostmi..“.  
 Předvolební kampaň jsme vedli od začátku neosobně, občanům jsme nevnucovali svůj názor, jen jsme slušně 
sdělovali naše volební body.  Velkým rozčarováním byl pro nás leták, který po obci vyvěsil pan Josef Brůček, který naše 
hnutí přirovnal ke komunistické straně. Myslím si, že je úplně jedno, jaký název naše sdružení má, jmenovaný by si našel 
sprosté srovnání na jakémkoliv názvu. 
 Pochopil jsem, že vraživá nenávist paní Petry a pana Josefa Brůčka je mířena na mou osobu. Přirovnání našeho 
sdružení ke komunistům, kteří si chtějí rozdělit našetřené obecní peníze, dozajista spoustu slušných občanů nadzvedlo ze 
židle. A pokud to bylo myšleno na mě, pane Brůčku, v roce, kdy jste cinkal klíči v Praze, mně bylo 24 let a končil jsem 
školu. 
 Vážený pane Brůčku, mě jste Vašimi letáky a výpady neurazil, ale jistě jste urazil slušné a komunistickou stranou 
nedotčené kandidáty našeho sdružení a těm byste se měl veřejně omluvit. Tolik se opíráte o demokracii, ale pravděpodobně 
nevíte, jaký má toto slovo význam. Demokracie je postavit kandidátku do komunálních voleb. Demokracie je postavit třeba 
pět kandidátek. Demokracie je možnost nechat občana svobodně rozhodovat a demokraticky vybrat  svého obecního 
zastupitele.           Ing. Jiří Krátký,  Sudoměřice u Bechyně 165  
 
  REAKCE NA VIDEO 
 Vážení přátelé, 
děkuji za zaslání reportáže i článku z předvánoční akce. Jak je již dlouhá léta pravdou, vše dobré je v lidech. Vy 
v Sudoměřicích o tom znovu  přesvědčujete. Dokazujete, že u Vás v malé vesnici jsou stále šikovní lidé, kteří umí žít 
kulturně, umí stmelovat lidi nejen z Vaší vesnice, ale i z vesnic okolních, udržovat lidová řemesla a rozvíjet lidové tradice.  
Děkuji všem u Vás v Sudoměřicích.    Ivana Vozková 
       Ministerstvo kultury, odbor regionální a národnostní kultury 
 
  
   
 
 
 
 
7. října 2010 
Zastupitelstvo obce schválilo: 
Ø Rozpočtovou změnu č. 2/2010. 
Ø Dodatek ke smlouvě o úhradě na podlimitní 

stav žáků ve škole na období 9 -12/2010 ve 
výši 441.517,- Kč. 

Ø Záměr prodat pozemky nebo části pozemků    
č. 671/1 a 671/3  v kú. Sudoměřice u Bechyně. 

Ø Záměr směnit část obecního pozemku č. 693/1, 
kú. Sudoměřice u Bechyně, v GP označeném 
jako poz. č. 693/51, za pozemek č. 295/4, kú. 
Sudoměřice u Bechyně.  

Ø Smlouvu s firmou ČEZ o zajištění 
bezpečnostních opatření na území obce 
Sudoměřice v  souvislosti s plánovanou 
dostavbou dalších bloků JETE. 

Ø Smlouvu o dílo na zpracování Lesního 
hospodářského plánu obce na období 2012 - 
2021 s firmou Lesinfo CZ, a.s., České 
Budějovice. 

Ø Zveřejnění inzerátu na prodej obecní Felicie v 
obecním zpravodaji,  ZO jmenovalo komisi 
pro otevření obálek s nabídkami na koupi auta 

a pověřilo RO rozhodnutím o prodeji.  
Ø Záměr pokračovat v jednání s firmou Táborské 

elektromontáže o případné spolupráci při 
pokládce elektrických přípojek a vedení 
obecního veřejného osvětlení v rámci budování 
sítí v lokalitě Nad Lukami. 

 
Zastupitelstvo obce projednalo:  
Ø Hospodaření obce za období 1 - 9/2010. 
 

 
 
 
     

  

Reportáž, o které je zmínka v předcházejícícm příspěvku, naleznete na internetu na adrese: 
http://www.ct24.cz/diginaves/108554-adventni-vazba-v-sudomericich-u-bechyne/ 
Jejím autorem je Petr Pokorný z Bechyně a byla natočena na kurzu vánoční vazby a vánoční výstavě. 

 Příští schůze zastupitelstva se uskuteční 
v měsíci únoru. O jejím přesném termínu 
budete informováni v příštím zpravodaji. 
Hlavním bodem programu bude rozpočet na 
rok 2011. 

 Informace z jednání rady obce naleznete    
            nově na webových stránkách obce 
v sekci „obecní úřad“.       www.sudomerice.cz  

http://www.ct24.cz/diginaves/108554-adventni-vazba-v-sudomericich-u-bechyne/
http://www.sudomerice.cz


Volební výsledky - komunální volby 2010 Sudoměřice u Bechyně 
(Podle absolutního pořadí, kandidáti označení hvězdičkou byli zvoleni do zastupitelstva) 

Sudoměřice u Bechyně Bech. Smoleč Bežerovice Sudoměřice Celkem 

 hlasy % hlasy % hlasy % hlasy % 

1 Zeman Bohumil 60  41  169  270 * 

2 Ing. Kopáček Jan 64  42  158  264 * 

3 Jelen Petr 52  43  161  256 * 

4 Michálek Jiří 57  41  157  255 * 

5 Dušek Jiří 64  40  143  247 * 

6 Novotný Jaroslav 62  40  141  243 * 

7 Houdek Stanislav 51  40  150  241 * 

8 Homola Norbert 55  38  148  241  

9 Hruška Josef 51  39  140  230  

10 Tisoň František 51  42  135  228 * 

11 Kratochvílová Šárka 43  39  142  224 * 

12 Janoušek Pavel 38  38  138  214  

13 Kubešová Věra 42  41  130  213 * 

14 MgA.Šimonová Zuz. 38  33  138  209  

15 Stachová Petra 41  37  130  208  
Celkem  Sdružení nez. 

kandidátů 769 58,13 594 85,10 2180 68,47 3543 68,07 

16 Opatrný Václav st. 47  7  87  141 * 

17 Hruška František 48  12  80  140 * 

18 Zimmel František st. 41  10  86  137 * 

19 Opatrný Václav ml. 42  11  83  136 * 

20 Nečesal František 62  7  66  135 * 

21 Ing. Podhradský Vlad. 35  9  88  132  

22 Sekal Roman 46  8  75  129  

23 Cvach Vít 36  7  74  117  

24 Ing. Krátký Jiří 33  7  73  113  

25 Zimmel František ml. 34  6  64  104  

26 Šonka Jan 40  4  59  103  

27 Suchan Pavel 36  5  55  96  

28 Mgr. Kreidl Josef 26  3  62  91  

29 Pihera Jiří 28  8  52  88  

Celkem Čas na změnu 554 41,87 104 14,90 1004 31,53 1662 31,93 

počet voličů 139  85  326  550  

účast ve volbách 100 71,94 49 57,65 231 70,86 380 69,09 

platné hlasy 1323  698  3184  5205  
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Divadlo a 1. stupeň 
Děti z 1. a 2. třídy navštívily 
18.10.2010 v táborském divadle 
představení „O chytrém Honzovi 
a princezně Rozárce“. Herci 

z Litvínova přichystali pro mladší obecenstvo 
veselé a hravé představení plné pěkných  písniček 
a říkadel. Pohádka se moc líbila a malí diváci 
odcházeli spokojení.  
   Mgr. Jana Jánová 
 
 O pověstech pražských jsme toho moc 
nevěděli, proto se nám líbilo divadelní 
představení pana Jana Přeučila a Evy Hruškové, 
které jsme navštívili 20.10.2010 v Táboře. Herci 
nám hravou formou přiblížili pověst o Šemíkovi a 
o Faustovi. Společně jsme si zazpívali, dokonce 
se i rozhýbali. Představení jsme si užili a divadlo 
opouštěli nadšení a spokojení. 
   Mgr. Petra De Fantová 

 
Projekt Voda a život 
21. září absolvoval 2. stupeň naší 
školy přírodovědnou exkurzi. 
 Nejprve jsme navštívili 
výstavu Voda a život v Blatském 

muzeu v Soběslavi, kde jsme se dozvěděli mnoho 
nového o živém světě v našich řekách a jejich 
okolí, v rybnících, jezerech a přehradách, na 
rašeliništích a v mokřadech. 
 Po návštěvě muzea jsme se přemístili na 
Borkovická blata, zde jsme za krásného počasí 
prošli přírodovědnou naučnou stezku. Seznámili 
jsme se s živočichy a rostlinami typickými pro 
jihočeská blata, s těžbou rašeliny a následnou 
rekultivací této oblasti. 
 Exkurze byla součástí školního projektu 
„Voda a život“ na II. stupni. Žáci již v muzeu 
písemně zprácovávali úkoly, jejichž řešení mohli 
nalézt při prohlídce vystavených exponátů a na 
informačních panelech. Po návratu do školy se 
téma vody prolínalo i do jiných předmětů než je 
přírodopis. Při zeměpisu se vyráběly nástěnné 
karty o vodstvu Ameriky, v dějepise se mluvilo o 
středověkém rybníkářství, v českém jazyce se 
psala úvaha na téma důležitosti vody.  
 Tím, že byli žáci přímo zapojeni do plnění 
úkolů a různých zadání, byla samotná exkurze 
zajímavější než jindy a děti nebyly jen pasivními 
účastníky výletu.    
   Mgr. Iva Přibylová,  
   Mgr. Kristýna Kvardová 

Drakiáda 
Dne 26.10.2010 naše škola, už popáté, 
pořádala Drakiádu. Byla to velká 

událost. Děti z každého ročníku připravovaly 
draky a myslím si, že se jim to líbilo. Za svoji 
snahu mohly získat sladké ceny. Do soutěže na 
místním hřišti se zapojili nejen žáci naší školy, ale 
i místní malé děti s maminkami.  
 Troufám si říct, že to bylo skvělé 
zakončení dne a celého školního týdne před 
podzimními prázdninami vůbec.   
  Michaela Nováková, 9. třída 

 
Ze školní družiny 
Tak nám to zase začalo! S chutí jsme 
se zapojily do různých kroužků, 

vytváříme zajímavé výrobky. Během necelých 3 
měsíců jsme stihly uspořádat recitační, kuželkový 
a šachový turnaj, absolvovat Zelený a Červený 
den (oblečení a doplňky v dané barvě). Vyrobily 
jsme podzimní výzdobu a v současné době 
připravujeme výzdobu vánoční. Myslíme, že do 
konce roku toho stihneme ještě hodně. 
   Děti ze ŠD 

 
Lesní strašidlo 
Jak vypadá takové strašidlo? Těžko 
říct. Každému z nás se objevuje 

v různých podobách. Někdy je pařezem, vlasy má 
z listí a kořínků a pusu ze šípků. Jiný zase nabízí 
v lese zvířátkům lesní plody, oříšky a semínka. 
 I my jsme si s dětmi takováto strašidla 
vytvořili. Nejprve jsme si na procházce nasbírali 
potřebný materiál: šišky, větvičky, žaludy, 
kaštany, listy. A výroba mohla začít. 
 Každé strašidlo mělo svůj příběh. Jak 
vznikalo, kdo pomáhal, kdo vymýšlel. Hotová 
strašidla byla vystavena v šatně a děti pyšně 
ukazovaly rodičům výsledky svého snažení. 
 Ještě jsme se zapojili do soutěže „Strašidla 
nás baví“, která probíhá v obecní knihovně. 
       Z mateřské školy  Lenka Marešová a Jana Hrušková 
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Advent – ticho a klid. 
 Přiblížil se, tak jako každoročně, advent.  Ta tajemná předvánoční doba. 
Advent, jak jsme si přečetli  leckde v časopisech a v novinách, neb jak víme 
z náboženství, znamená dobu  očekávání, uklidnění, meditace a nových nadějí. 
Dobu ticha a klidu. V jiném případě přípravu na Vánoce a konec roku. 

 Mylně nás to přivádí na myšlenku, že v posledních týdnech roku se takřka  nic neděje. Snad  kromě  toho 
shánění vánočních dárků, stromečku a kapra.  
 Někdy je však opak pravdou. Když zabrousíme do  vzpomínek a zápisků, překvapí nás, co vše se v tomto 
adventním čase může přihodit. Jak někdy ten adventní čas, který má být plný klidu, může být až hektický a 
bouřlivý. Jen tak namátkou obracím listy zápisníku a ejhle: 19.12.1910 byla u nás ve vsi zřízena pošta. No vida a 
už tu je událost, která  hnedle zastíní i Vánoce.  A zase v roce 1923 dne  1.12. zemřel významný sudoměřický 
rodák, ředitel kůru, kapelník a všude po okolí známý hudebník  Josef Jirka, někdy nazývaný „jihočeský Kmoch“. 
Byl se svou kapelou známý po celém  širokém bechyňském okolí a jeho kapela nesměla chybět na žádné 
tancovačce. 
 Dne  12.12. v roce 1926 nás opustil jiný významný sudoměřičák a to ředitel místní Kampeličky, starosta 
Spořitelního a záložního spolku pan Josef Komzák ze Sudoměřic č.16. Stál v čele spolku od jeho založení v roce 
1903, byl jeho zakladatel. Celých 23 let strpěl úřadovnu u sebe doma, kde jí vyhradil samostatnou místnost. 
 A zase něco z jiného soudku. V adventu roku 1934 a to 25.11. se podařilo sudoměřickým četníkům 
originálním způsobem zatknout partu finančních podvodníků většího kalibru, kteří okrádali sedláky a obchodníky 
s obilím a dobytkem. Byli převážně z Brna: Václav Egr, František Pospíšil, Eduard Bečka, Aloiz Koblitz, Karel 
Pink, Bohuslav Suchánek, Aloiz Gunduraš a s nimi i jejich volavka  Rudolf Řehánek z Koloděj nad Luž. Naši 
četníci jim zajistili  ubytování v teple a s obsluhou na 8 – 12 let. V base. 
 Advent v roce 1938 - jinak  klidný, ale neveselý. Napadly obrovské spousty sněhu (podle zápisků  pod 
kolena), do toho zapršelo a byla tu  pohroma hotová. Vítr  a sníh způsobily rozsáhlé polomy v lesích, které se 
odstraňovaly následně po tři roky. Bohužel, větší část dřeva si již brali Němci po okupaci Československa. V roce 
1946 se situace opakovala. V posledních dnech listopadu  26. - 30. napadlo až 70 cm sněhu a ten ležel následně až 
do března následujícího roku. 
 V předvánočním čase 1948 byly pro zpestření  vánočního trhu pro pracující připraveny ke koupi tak zvané 
„Vánoční balíčky“. Ty obsahovaly rum, cukr, máslo, rozinky, fíky, mandle a mouku. Dnes je to trochu úsměvné, 
ale v době vázaného trhu potravin, kdy bylo vše na lístky, to bylo jako hvězda na nebi. Byly totiž volně k prodeji 
a bylo jich kupodivu dostatek. Mělo to i znamenat, jak se poměry ve státě konsolidují. 
  V roce 1957 byl advent pro mnohé o hodně smutnější. 2.12. probíhalo přebírání živého inventáře – to je  
skotu, koní a prasat od členů nově založeného družstva. Dobytek se sváděl podle kategorií do určených stájí po 
vsi. Někde se kravičky a koníčci vyprovázeli s pláčem. 
  A teď zas  o přírodě. Dne 22.12.1969 sněhová a mrazová kalamita postihla a ochromila celé národní 
hospodářství. Hlavně průmyslové podniky a železnici. Na kolejích doslova zamrzlo 3 a půl tisíce  nevyložených 
vagonů. Nebylo dostatek uhlí, nevyrábělo se dost elektrické energie. Vypínal se elektrický proud jak v továrnách, 
tak v domácnostech. Mrazy trvaly celý týden a dosahovaly až  -22 °C, sněhu bylo 30 – 50 cm. 
  To v roce 1970 jsme si dne 1.12. oprášili matematiku. Probíhalo sčítání. Sčítalo se všechno. Lidi, domy, 
byty, vybavení atd., atd. A tak sčítací komisaři pobíhali po  staveních a počítali obytné světnice a jestli máme 
koupelnu, boiler a pračku, hospodáři zas na zahradě kolik je  keřů rybízu a angreštu a jestli jsou jabloně vysoké, či 
nízké. Také jestli jsou hrušky a švestky. Selky zase kolik mají slepic, hus a králíků. A co z toho vypadlo? V obci 
nás bylo 905, z toho 429 mužů a 476 žen, 236 starších 60ti let. Žili jsme v 284 domech, z nich bylo 70 starších sta 
let. V nich mělo 270 rodin elektřinu, 210 vodovod, 125 koupelnu atd. Ten rok se počítalo dobře, bylo teplo. Na 
Štědrý den bylo odpoledne +10 °C. 
 Rok 1975 se v adventu staly dvě významné události. Byla zbořena poslední došky krytá stavba v obci a to 
stodola „U Bláhů“ v č. 35 a  29.12. bylo otevřeno nově Jednotou zrekonstruované pohostinství „U Hrušků“ a to 
k radosti všech milovníků piva. 
 Pro změnu zase něco o počasí. Od Martina v roce 1981 trvale sněžilo a 20. - 24.12. byl  také mráz a to až    
-22 °C. Obleva nastala naráz  29. 12. Rok českého divadla se slavil  v listopadu 1983. Dne 26.11. ke 100. výročí 
otevření Národního divadla v Praze bylo živo i u nás. Položili jsme věnec k pamětní desce našeho slavného 
rodáka  K. H. Hillara, režiséra ND a pak  ochotníci v Sokolovně zahráli úryvky z některých her. Švanda dudák, 
Filosofská historie, Naši furianti, Lucerna a monolog herečky Ryšavé po příchodu do ND. 
 Možná, že nejbouřlivější advent v historii obce jsme zažili v roce 1989. Dne 4.12. v důsledku  politických 
událostí v Praze spojených se Sametovou revolucí, se i u nás zformovalo  OF, které  21.12. svolalo do Sokolovny 
valnou hromadu. Za účasti 70 občanů se řešily problémy v obci a následná výměna ve vedení obce spojená 
s odchodem  členů KSČ z veřejných  a vedoucích  funkcí  v obci. Zástupce OF Stanislav Houdek byl kooptován 
do rady obce. 
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 Advent 1994 byl ve znamení raketového  vzrůstu cen potravin, hlavně 
másla, cukru, chleba a především  masa a masných výrobků. 
 Dne  6.12. 1996  bylo naší obci uděleno  2. místo v soutěži „Vesnice 
roku“. Ohodnocení udělily společně  Spolek pro obnovu venkova, Svaz měst a 
obcí a Ministerstvo pro místní rozvoj ČR. A toho roku byla ve Smolči ukončena  
úplná telefonizace obce. 
 Advent 1998 začal 25.11. první schůzí nového zastupitelstva obce. Byla 
zvolena rada a starosta obce Stanislav Houdek. 
 V roce 2000 dne 14.12. proběhlo kolaudační řízení přístavby a přestavby 
školy a mateřské školky a  školní družiny. Hodnocení dopadlo velmi dobře. Hned 
nato byl  15.12. den otevřených dveří v uvedených prostorách školy, školky a 
školní družiny. 16.12. jsme se vrhli na kulturu. Na OÚ byla vernisáž k výstavě 
grafik  malíře Maxe Švabinského  za účasti jeho vnučky  PhDr. Zuzany 
Novákové a jejího manžela akademického malíře  Václava Ševčíka. Abych 
nezapomněl, dne 9.12.  uspořádala TJ Sokol v Sokolovně pro děti „Mikulášské 
rejdění“. 
 V roce 2001 byla dne 24.11. vernisáž koláží a grafik Jiřího Suchého v prostorách OÚ. Byl přítomen sám 
autor a listoval a předčítal ze své nové knihy veršů  Černá vzducholoď. 18.12. 2008 bylo  Vodárenským 
sdružením Bechyňsko stanoveno nové vodné a stočné a vyčleněn stálý plat za vodoměr, což dříve nebývalo. Dne 
27.11. téhož roku byla  obecním zastupitelstvem stanovena a schválena pravidla pro prodej nových pozemků pro 
bytovou výstavbu v lokalitě „Nad lukami“.  

A to je zhruba vše. A pak, že se nic v adventu neděje. Myslím, že jste překvapeni tak jako já, co se  událo 
jen v jednom jediném, posledním měsíci před koncem roku. No a co jsem toho ještě zapomněl uvést. Drobnosti, 
věci jež se zdály nepodstatné, počasí, které nevybočovalo z normálu, všechny ty  tancovačky, posezení 
s důchodci,  myslivecké plesy, kurzy a akce svazu žen, osvětové besedy, akce Tatrmanů, posezení s punčem, 
rozsvěcování  stromku a vánoční svícení. 
 Advent není klid a rozjímání. Advent je předvánoční doba plná událostí a ten  propagovaný klid a 
rozjímání, ten si musíme hledat ve svých duších a srdcích.   
 S přáním krásných vánočních svátků a bohatého Ježíška pro všechny, vybral a sestavil  Fr.Stach, kronikář obce. 
 

Z vánoční výstavy 

 
Obec Sudoměřice u Bechyně  
 a kronikář František Stach 

 
Vás tímto zvou na  

 
BESEDU S KRONIKÁŘEM 

 
V sobotu 22. ledna 2011 od 14.00 hodin do zasedací 
místnosti obecního úřadu. 
 
Na pořadu jsou:  Staré katastrální mapy 
   Malované dějiny Sudoměřic   
   Sudoměřické prameny 
 
S sebou si vezměte své vzpomínky. Kronikář ví 
hodně, ale  ne všechno. A proto se s Vámi potřebuje 
poradit. 
 

Drobné občerstvení zajištěno. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Na obrázku je první sudoměřický poštmistr 
Otakar Vrkoč. Kopii této fotografie nám poslal 
sudoměřický rodák Jaroslav Rind až z daleké 
Austrálie. 

    

                                    Ještě jednou připomínáme  
                                           100.  VÝROČÍ  
                                   otevření sudoměřické  pošty.  
        Nezapopmeňte si opatřit 
                                     jedinečné výroční razítko. 
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V obci se narodili: 
 

 Nikola Tesařová 
 Jáchym Prachař 
 Eva Hrušková 
 Karolína Dušková 
 

Rodičům srdečně blahopřejeme 
 

 
Týden knihoven 
Od 4. do 10. října proběhl již 14. ročník celostátní akce „Týden knihoven“. 
Mottem týdne bylo „Knihovna pro všechny“. 

Naší knihovnu navštívily děti z mateřské školy a školní družiny.   Seznámily se s nabídkou knih a knihovním 
řádem. Některé děti se rovnou zapsaly a obdržely 
zárověň svůj první čtenářský průkaz.  
 
Den pro dětskou knihu 
U příležitosti IV. ročníku celostátní akce Den pro 
dětskou knihu proběhla v listopadu v prostorách  
knihovny   prodejní výstava knih ve spolupráci s 
Knihkupectvím Petra Voka z Bechyně. 
Hlavním cílem této akce je propagace dětské knihy.  
Návštěvníci výstavy si mohli vybrat z nabídky knih 
nejen pro děti, ale i pro dospělé. 
Děkuji všem, kteří si udělali čas a přišli se na výstavu 
podívat a doufám, že zakoupené knihy udělají pod 
stromečkem vašim blízkým radost. 

Lenka Marešová 
 
Podzimní kolo hry Plamen Choustník 2010 
 Dne 9. října 2010  se sudoměřičtí hasiči již tradičně zúčastnili podzimního kola hry 
Plamen, které se konalo v nedalekém hradě u Choustniku. Letos poprvé odstartovali hned se 

dvěma družstvy v kategorii mladší a starší. Ačkoliv byla doba na přípravu poměrně krátká, naše děti se 
rozhodně nenechaly nikým zastrašit a v nemalé konkurenci, čítající dalších téměř 30 týmů, se umístily 
v předních pozicích. V kategorii starší, se umístili na krásném 8. místě a v kategorii mladší na místě 14. Tím 
si zajistili hodně bodů do dalšího kola hry Plamen, které se bude konat na jaře v Táboře. 
 Dalším významným dnem pro nás byl 16. listopad, 
kdy se konala Pohádková procházka Bechyní, kterou 
organizovali bechyňští hasiči. U muzea jsme se rozdělili do 
dvojic a šli po stezce, kterou protínalo několik stanovišť. 
Prvním byla čarodějnice a král, kde měli jednotlivé dvojice za 
úkol poskládat puzzle. Dalším stanovištěm byl spacák a čert, 
tam jsme poznávali z obrázků  místa v Bechyni, poté jsme 
navštívili sudičky a nedbajíc strachu splnili jsme i jejich úkol 
vkládání tvaru do forem v molitanu.  Pak jsme se přesunuli 
k Ježibabě, která nám dala k ochutnání několikero druhů 
koření a úkolem bylo rozpoznat je. To byl poslední  úkol, po 
kterém jsme se přesunuli do místního kláštera, kde jsme 
vybaveni spacáky a posilněni vlastním jídlem přenocovali.  
 Tímto chci poděkovat všem, kteří se podíleli na 
činnosti našich mladých hasičů a popřát  jim mnoho dalších 
úspěchu do budoucna.       Pavel Janoušek 

  
 
 
 

Zleva: Pepa Pavlíček. Vojta Houdek, Michal 
Proksch, Martin Holejšovský, Verča Pavlíčková 

Zleva:  Šimon Varačka, Sabina Varačková, 
Šárka Opatrná, Adam Proksch. 
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Navštivte  
obchodní kancelář 
České poji šťovny 

v Bechyni  
vedle pošty, 

Soukenická 57. 
 

Nechte si nezávazně 
 zpracovat naší nabídku  

povinného ručení. 
 
 

Naši obchodníci  
Vám nabídnou 

pro Vás to nejlepší. 
 

Provozní doba : 
 

Po    1300  -  1800 hodin 
St     0900  -  1800 hodin 
Pá    0900  -  1200 hodin   

 
 
 
 Místní fotbalisté zakončili podzimní část sezóny mistrovským utkáním, ve kterém v Bechyni 
porazili Hvožďany 4 : 1. Definitivní tečku za sezónou udělala tradiční dokopná, která proběhla v 
příjemném prostředí restaurace Sokolovna. Při přátelském posezení panovala spokojenost s umístěním 
mužstva po podzimu. V tabulce přezimujeme na druhém místě se ztrátou jednoho bodu na prvního. To dodává našim 
hráčům velkou šanci zaútočit na jaře na příčku nejvyšší. 
 Vedení fotbalového oddílu děkuje všem svým fanynkám a fanouškům za podporu po celý fotbalový podzim a 
věříme, že i v jarní části soutěže si najdete čas i cestu na naše hřiště. 
Tabulka:  1. Vlastiboř B   12 : 5    16    5. Mažice  9 : 10  9 
  2. Sudoměřice u B.  23 : 14     15   6. Hvožďany  3 : 7  8 
  3. Olymp Tábor   16 : 7    13   7. Želeč B  8 : 17  7 
Nejlepším střelce podzimu se stal František Zimmel se čtyřmi zásahy do sítě soupeřů.  
  

 SPARTA - SLAVIA, hřiště v Bechyňské Smolči, 31. 12 .2010 ve 1400 hodin. 
 Příznivci dvou nejslavnějších českých klubů se v silvestrovském utkání postaví proti sobě. Všichni, kdo máte rádi 
fotbal a dobrou zábavu, přijďte na Silvestra odpoledne na hřiště do Smolče společně zakončit rok 2010. V přestávce zápasu 
bude připravena soutěž pro přítomné diváky a občerstvení.      Jan Šonka 
 

Plesová sezóna 2011 
 

¯¯¯ 
Sobota 

15. ledna, 2000  -  Bech. Smoleč 
Hasičský bál 
hrají:  Šviháci  

 
¯¯¯ 
Sobota 

29. ledna, 2000  - Sudoměřice 
Sokolský ples 

hraje: KLASIK TRIO      
 

¯¯¯ 
Sobota 

12. února 2000 -  Bech. Smoleč 
Babský bál 

 
¯¯¯ 
Sobota 

19. února 2000  -   Sudoměřice 
Hasičský bál 

hraje: KONTRA BEND            
 

 KOUZELNÁ NOC  2010 
 Letošní ročník Kouzelné noci byl ve znamení skutečných 
              zkoušek odvahy a vytrvalosti. 
Přestože mraky zvěstovaly déšť, vypravili jsme se se skupinkou odvážlivců k 
tmoucímu se lesu. Vydatné deště proměnily les v past plnou nástrah v podobě 
bahnitého terénu a hlubokých kaluží vody. Ani tradiční chůze po provázku se 
nevyhnula pádům do vody. 
Když jsme s obtížemi lovili penízky rozsypaného pokladu a začali hledat vlastní 
poklad, spustil se drobný déšť. To už jsme po půlnoci odnášeli bednu s pokladem 
směrem ke hřbitovu, od kterého jsme původně  v 22,00 hod.  vycházeli. Jen co za 
námi zaklaply dveře našich domovů, spustil se silný déšť.  
 Bylo to opravdu jako kouzlo. 
 Děkuji  Členské radě Jednoty OD Tábor za finanční podporu, která umožnila 
             odměnit ty statečné a nebojácné, kteří zanechali v lese svůj strach a někteří  
             i svou obuv.     Soňa Růžičková 
 

 

5. prosince 2010 

 zemřel  ve věku 86 let 

sudoměřický rodák, 

spisovatel a muzikant 

Jiří Antonín Švec 
Čest jeho památce. 


